
 

Filipstad IWC  Årets tema: Empower and Evolve 

Distrikt 234      IW president Christine Kirby 

      Månadsbrev 4 

      September 2018 

President: Karin Sundelin 

Sekreterare: Ann-Marie Witteberg 

Distriktspresident: Agneta Mellgren 

 

 

Inbjudan  

till månadsmöte på Grythyttans herrgård den 2 oktober 2018, kl 18.30. 

 

Anmälan 

Senast den 30 september till Hanne Nilsson, tel 070 3519920, hanne.w.hotmail.com, eller till 
Maj Olsson, tel 0590 13929, 070 3613929. Vi ses på Hötorget kl 17.50 för samåkning. 

 

Program  

Vi får besök av Noratanten, NMR (Noratanten Mot Rasism. 

Från föregående möte som var årsmötet, återkommer frågan om skriftligt samtycke för att 
ens personuppgifter får användas i medlemsregister etc. 

 

Föregående  

möte var årsmötet den 4 september på Hennickehammar,  (se separat årsmötesprotokoll), 
där också distriktspresidenten Agneta Mellgren deltog. 



 

Karin Sundelin mottog presidentkedjan av Agneta Svensson, past president.  

En ny medlem i Filipstads Inner Wheel-klubb invigdes, Eva de Maré. Välkommen Eva!  

Vi diskuterade förslag till mötesprogram för 2018-2019. Det finns många bra förslag, 
styrelsen fick i uppdrag att återkomma med vad som kan ordnas och när. 

 

Därefter gick ordet till distriktspresident Agneta Mellgren, som tackade för inbjudan, och 
berättade att hon har en speciell känsla för Filipstad, uppväxt som hon är i trakten (Persberg) 

Hon påminde sedan om att Inner Wheel är ett av världens största kvinnliga nätverk, och att 
det finns intressant läsning på IW:s hemsida om det inflytande som organisationen har, bl.a. 
inom FN.  

Inner Wheel bidrar i många olika hjälpprojekt, varav flera nu skall omprövas. Förslag önskas 
om vilka framtida projekt vi ska satsa på. Alla är angelägna projekt, som det nordiska 
projektet mot könsstympning, Fistula-projektet, Garissa (Agneta Svensson skickar ut mer nfo 
om det), Silviasystrarna, narkotikahundarna (70 st hittills) som gjort en fantastisk insats, IW-
doktorn (det projektet har ingen tidsgräns utsatt). Läs mer om projekten på hemsidan, tipsar 
Agneta Mellgren. 

 

Därefter tog Agneta Mellgren upp frågan om vår tryckta IW-matrikel. Är det viktigt att ha 
den kvar i pappersform, eller kan det vara läge att gå över till digital form. Det blir också 
billigare. Efter en kort diskussion röstade vi om saken, Majoriteten (10 personer) röstade för 
att behålla tryckt matrikel, 7 personer tyckte att digital form räcker. Således fortsatt tryckt 
matrikel om vi får bestämma. (Vi har just fått 2018-2019 matrikel (i25 ex), som delades ut).  

Vi var denna kväll 19 personer, varav en gäst. 

Margareta Frankén vann vinflaskan 

 

Ann-Marie Witteberg 

Sekreterare 

 

Rotarys program: 

1/ 10 klubbens 80-års jubileum I skrivande stund är resten av oktober ej annonserat. 


